
Skolebestyrelsesmøde   
     

Onsdag den 28. august 2024 kl. 17.00 - 18.00 

 
 

1) Meddelelser 
 

• Formanden  
o Jens Peter har fået mail fra formanden for forældrebestyrelsen på Nørrebjerg 

skolen, vedr. bekymring i forhold til specialskolernes andel af folkeskole løftet.  
• Ledelsen 

o Pt. uafklaret hvordan vores underskud skal afvikles  
o Ledelsens arbejdsopgaver er ændret pt. pga. Jørgens fravær 
o Ændret måde at køre infokiosken på – teams skal selv byde ind både med 

vikarbehov og hvor de kan hjælpe i andre teams. Der er stadig tidspunkter hvor 
fravær ikke bliver dækket.  

• Forældrerepræsentanterne  
• Pædagogerne  

o Ansat 5 pædagoger i faste stillinger, samt 1 pædagog som vikar 
o TR har fået spørgsmål fra pædagoger i forhold til de lange onsdage, 7-17.30 
o Frustration i forhold til manglende dækning af fravær  

• Lærerne   
o Lærerne status quo – samme antal, en barsk opstart for nogle klasser pga. syge 

fravær. Lærerne har samme tanker i forhold til de lange onsdage.  
 
 

2) Fælles forældremødeaften onsdag den 11. september 2024 

• Endelig planlægning af forældremødeaftenen 
o Invitation sendes til forældre hurtigst muligt efter d. torsdag den 29. august 

• Jf. referatet fra sidst er følgende temaer valgt: Byggeri, arbejdstilsynet, temaaftener for 
forældre, opfordring til at melde sig som både faste medlemmer (1) og suppleanter (2) 
Information til forældrene om indholdet af punkt 3?  
 

 
 

3) Møde med AT, BUF og BKF på Enghaveskolen d. 14.8.  

• Orientering 
o AT har sendt påbud til Odense kommune vedr. støjforhold på ES – deadline for 

udbedring er den 25. januar  
o Jens Peter har været i dialog med skoleforvaltningen i forhold til at deltage i mødet 

med By og Kultur og arbejdstilsynet. Først blev Jens Peter nægtet deltagelse – efter 
mail korrespondance blev det accepteret at Jens Peter deltog i mødet.  

o AT har tydeliggjort for By og Kultur og skoleafdelingen at de skal handle på 
påbuddet nu. Odense kommune skal snarest præsentere en plan for hvordan man har 
tænkt sig at efterkomme påbuddet. Der kigges på midlertidige lokaler.  



o ES har udtrykt ønske om at den kommende proces med at finde løsninger skal være 
så gennemsigtig som muligt i forhold til at imødekomme de udfordringer der opstår 
for eleverne/børnene og personalet.  
Det tager tid at etablere passende undervisningsmiljøer både ude og inde for vores 
elever/børn. Ligesom der er en økonomisk udfordring forbundet hermed. 

o Forslag: at skolebestyrelsen sætter sig sammen og udfærdiger en skrivelse til de to 
forvaltninger for at fremskynde processen. – Hovedpointen er at der er brug for en 
plan nu – Der skal være økonomi der følger med også på kort sigt, så der kan laves 
løsninger her og nu indtil der er renoveret/bygget. En bekymring fra 
skolebestyrelsen i forhold til at det er ”vores” børn det kommer til at gå ud over. 
Der er brug for en fremtidssikret vision for hele specialområdet. En tydeliggørelse 
af hvilke konsekvenser påbuddet har for børn og elever på hele matriklen, flere 
skift, støj, brug for flere personaleressourcer. Modtagere af skriv: BUF, BKF, evt. 
politikere, udvalg mv.  – bede om tidspunkt fra forvaltningerne for hvornår vi kan 
forvente et svar på hvad de vil gøre.  Jens Peter, Signe og Lone forfatter et skriv!  

 

4) Kommende møder   

• Deltagelse af chef fra Børneterapien 
o Et ønske om deltagelse på næste møde 

• Lejrskoleønske fra Ung 3 
o Sidste skoleår var 2 klasser afsted  
o Ønsket efterkommes ud fra samme model som sidste skoleår, hvor forældre holder 

elever hjemme fredag, så personalet kan afvikle mertid.  

    

5) Evt.  

a. Spørgsmål fra personale – førhen var der forældre med i fondssøgning, kunne dette tænkes 
at starte op igen? Tidligere har der været ”Enghaveskolens venner” som hjalp med at søge 
fonde til f.eks. cykler og lign. Det giver mere pondus at der er forældre med til at søge 

i. Tages op på det kommende møde – Bestyrelsen støtter gerne op om det.  

b. Der står 75.000 fra tidligere fondssøgning som ikke er brugt endnu.  

 

 


